
 

 

Høringsinnspill til plan id 207 og 22/14389- kafebyggområdet 

 

Naturvernforbundet i Grenland har satt seg inn i planene og har følgende innspill. 

Området Hydrostrand kafebygg mm  skal kun området vurderes mhp forbedret 

kvalitet og funksjon for kafebygg, gangveier og brygge. Mulig tilrettelegging for 

aktiviteter i området og mulig ytterligere utbygging av leiligheter og anlegg av nye 

gangveier, kan få uheldige konsekvenser. 

I utgangspunktet ser vi positivt på utvikling av planer for dette området, men viser til 

at det i aktuelt område, i vika og langs stranda på østsiden allerede er bekreftet 

bevaringsverdig Naturmiljø, både på Bamble kommune sine temakart og i 

Naturbase.no (Marin naturtype – «Evensvika»). Endring i brygger, gangveier, 

aktivitetsområder kan ha uheldig påvirkning og må utredes spesielt. Med KU. 

Med disse forutsetningene har ikke Naturvernforbundet i Grenland noen innsigelser. 

 

Med hilsen for Naturvernforbundet i Grenland 

Anne Mjelva 

  

 

 


